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Dnr 13KS/0637 Kommunstyrelsens fastighetsutskott 2013-12-04 §34 

Förskola Västra Mörtnäs 

 
Fastighetsutskottets beslut 

 

 Lägga informationen till handlingarna. 

 
Beslutsnivå 

Kommunstyrelsens fastighetsutskott 
 

Ärendebeskrivning 

Behovet av förskoleplatser ökar endast marginellt de närmsta åren. Från 

2017 och framåt sker en ökning av efterfrågan med en ökningstakt på cirka 

50 barn per år fram till 2022. Under hela perioden från 2013 till 2022 visar 

handlingsplanen att tillgången på platser i kommunen totalt sett är god. 

Däremot är det så att det är platsbrist i vissa kommundelar och ett överskott 

i andra, vilket diagrammen i handlingsplanen visar. 

Handlingsplanen visar efterfrågan av förskoleplatser i relation till antal 

tillgängliga platser där kommunen indelats i 12 olika kommundelar. 
 
Handlingar i ärendet 

FNU-protokoll 2013-11-28, §122. 

Rapport Handlingsplan för förskoleplatser 2013 till 2022. 
 
Reservationer och protokollsanteckningar 

Per-Olof Fransson (KD) lämnar följande ersättaryttrande: 

” Finansieringsnämnden för utbildning, som bl.a. har som uppgift att förse 

våra kommunmedborgare med förskolor på lämpliga platser,  har i sin 

klokhet insett att behovet av en ny förskola i Västra Mörtnäs är akut. 

Sålunda har nämnden beslutat att beställa projektering av en förskola med 

minst 100 platser. Detta skall ske omgående. 

Ärendet hamnar hos kommunstyrelsens fastighetsutskott för att, som jag 

tror, beslut om omedelbar verkställelse av beställningen, skall tas. 

Så sker icke. Ordförande Anders Bergman, anser att ärendet endast är ett 

informationsärende och att ett beslut möjligen kan tas på februarimötet 

2014-02-12. Anders Bergman anser således att det inte gör något om Västra 

Mörtnäsborna får vänta flera månader längre än vad som behövs, på sin 

förskola. Jag ser detta som arrogant agerande mot både nämnden som 

beställer förskolan, samt medborgarna i Västra Mörtnäs som behöver 

förskolan snarast. Om jag hade fått bestämma, så hade projekteringen 

påbörjats nu.” 
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